
Protokół nr 50/2014
posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 26 marca 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.00 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawozdanie Biura Majątku Komunalnego za rok 2013.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2013.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 

2014-2024.
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Luboń do Stowarzyszenia pod nazwą 

Poznańska Lokalna Organizacja Turystyczna.
5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i 

objęcie przez Miasto Luboń akcji w spółce Aquanet S.A. z siedzibą w Poznaniu.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Przyjęcie protokołów 45/2014, 46/2014, 47/2014, 48/2014, 49/2014.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Pani księgowa BMK Anna Socha wyjaśniła czego dotyczą poszczególne paragrafy i związane z 
nimi kwoty w sprawozdaniu ( zał. nr 2 ). Następnie pan dyrektor BMK Dariusz Springer omówił 
kwestie ściągalności czynszów, pieniędzy z Aquanetu za zlewnię, cmentarza komunalnego, stacji 
zlewni (liczniki, monitoring), dwóch przetargów oraz wpłaty kwoty 100 tys. złotych do miasta do 
końca marca. Przedstawił również najważniejsze inwestycje: Fabryczna 62- przyłącze 
kanalizacyjne; Cieszkowskiego- schody, pęknięcie ścian; Łączna 4-elewacja; klatki schodowe- 
Źródlana 3szt., Cieszkowskiego 1 szt.; Sobieskiego 59- kotłownia; ujednolicenie szyldów na 
przychodni zdrowia; chodniki, włazy do piwnicy ul. Sobieskiego; rozbiórka bud. gosp.; kominy.
Radny Dworaczyk zapytał ile w roku 2013 miasto musi płacić za to, że nie może lokatorów 
wprowadzić do lokali socjalnych? Odp. p. Skarbnik: 62 tys. w 2013.
Dalej radny Dworaczyk zapytał ile lokali socjalnych rozwiąże problem na dziś. Odp.: 10-15.
Pan burmistrz Rafał Marek przybliżył problemy związane z lokalami socjalnymi.

Ad.2
P. Skarbnik przedstawił projekt uchwały. Dochody i wydatki zwiększamy o kwotę 1.274.483,00 zł. 
W dochodach między innymi zmniejszamy subwencję oświatową z budżetu państwa o kwotę 
1.220.569,00 zł. Przyczynę tego zmniejszenia wynikającą z błędu popełnionego przez przedszkole 
Calineczka omówił burmistrz Rafał Marek.
Radny Bielawski zapytał o zwiększenie dochodów z tytułu darowizny dla Przedszkola nr 1 oraz 
wpływy z usług rozdział 80110. Odp. p. Skarbnik, że przedszkole nr 1 będzie korzystało z 
programu Kompanii Piwowarskiej- wolontariat pracowniczy, doposażenie placu zabaw w sprzęty. 
Wpływy z usług to wynajem sali, pomieszczeń.
Radna Matysiak zapytała czy kwota na termomodernizację jest ostatecznym rozliczeniem? Odp. p. 
Skarbnik tak. To jest kwota, którą zgłosiliśmy we wnioskach.
Następnie burmistrz Rafał Marek omówił subwencje i dotacje oświatowe.



Następnie p. Skarbnik omówił wydatki. 
Radny Bielawski zapytał o co chodzi z Domem Włodarza? Jakie są plany? Odp. Burmistrz Rafał 
Marek, że w środkach niewygasających 2013 jest zapisana kwota na opracowanie koncepcji Domu 
Włodarza.
Pan skarbnik omówił autopoprawkę w rozdziale 85219 oraz wydatki na prace remontowe w 
budynkach szkół, o które pytał radny Dworaczyk. Radny Walczak zwrócił uwagę, aby te prace 
planować i wykonywać kompleksowo.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń
na rok 2013.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 8 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
Pan skarbnik wyjaśnił, że zmiana w WPF-ie wynika z dostosowania do zmian w budżecie. 
Zmieniamy dochody i wydatki, następuje zmiana wydatków majątkowych, a tym samym zmiana 
limitów zobowiązań i limitów wydatków.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Luboń na lata 2014-2024.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.4
Radny Bielawski zapytał jakie składki do PLOT-u będziemy wpłacać rocznie. Odp. burmistrz Rafał 
Marek 6 tys. zł. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Luboń 
do Stowarzyszenia pod nazwą Poznańska Lokalna Organizacja Turystyczna.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.5
Burmistrz Dariusz Szmyt wyjaśnił, że jest to zobowiązanie z 4.10.2011, kiedy kończyliśmy budowę
ulicy Polnej. Doszliśmy do porozumienia, że Aquanet zleci wykonanie przyłączy firmie, która tam 
wykonywała pracę. Wyceniono to na 1,3 mln. My musimy wpłacić 650 tys.zł., za które dostaniemy 
akcje. Kwota ta jest rekompensatą dla Aquanetu za utracone dofinansowanie z funduszu spójności. 



Burmistrz Rafał Marek stwierdził,że jest to bardzo korzystne rozwiązanie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego i objęcie przez Miasto Luboń akcji w spółce Aquanet S.A. z 
siedzibą w Poznaniu.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 8 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.6
Radna Machalska poruszyła temat stadionu, pytając czy da się zmienić nastawienie radnych 
Poznania, którzy są przeciwni udzielenia bonifikaty dla Lubonia?
Burmistrz Rafał Marek stwierdził, że stanowisko dyrektora Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami jest takie, że możemy być spokojni, ponieważ jest to projekt prezydencki.

Ad.7
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 45/2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 46/2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 47/2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 48/2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 49/2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.



Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Posiedzenie zakończono o godz. 18.30.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Sprawozdanie BMK za rok 2013.


